
Referat af bestyrelsesmøde AAB afd. 71 

Onsdag d. 12.6. 2019      

Dagsorden 

1. referant. 

2. klager (lukket) 

3. bygningsgennemgang i august-hvem deltager? 

4. emhætter- forslag gennemgåes og meddeles Martin. 

5. have og altan gennemgang 

a. hvordan? 

b. udvalg? 

6. seniorklub – med start fra efteråret hvor Fælleshuset skal bruges – forslag fra Arne. 

7. årsregnskab 2018 – skal godkendes. 

8. evt 
 

 

Tilstede var: Mie Stampe, Tina Knudsen, Marianne Kinch og Joan Johansen 

Afbjud: Arne 

 

1. Referat lavet af Joan Johansen 

2. Klage behandlet. Klager har fået svar om hvordan vi agter, at varetage emnet. 

3. Punktet udsat. Vi manglede oplysninger og dato. 

4. Punktet udsat til vi alle har fået adgang til vores AAB-mail 

5. Have og altan-gennemgang foregår søndag d. 7.juli 2019 med Mie, Arne og Tina. Rapporter om fejl 

og mangler udleveres til beboer. Ved have/altan hvor der ikke er noget at bemærke udleveres 

ingen rapport. Efterfølgende skannes rapporter ind i vores PC. 

Opfølgning på rapporter foregår i uge 32. 

6. Seniorklub med start fra efterår. Alle enige om det er god ide. 

7. Udskudt til alle har fået adgang til vores AAB-mail 

8. 1. Afdelingen vil anmode om ny PC. Den nuværende er blevet for langsom og ustabil. 

2. Set på forslag til ny belysning på p-plads. Alle er enige om at den simpelthen er for grim. 

Bestyrelsen fik lille gå tur til hyrdevangen hvor vi syntes at gadelamperne ligner det vi efterlyser. 

Billeder og forslag sendt til Martin AAB. 

 


